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ΘΕΜΑ: «Διαχείριση δαπανών για τις σχολικές μονάδες μετά την κατάργηση των σχολικών 

επιτροπών» 

Αξιότιμε κ. Υπουργέ, 
Σας διαβιβάζουμε στα πλαίσια της διαδικασίας των Κοινοβουλευτικών Αναφορών, την από 

31/03/2025   επιστολή του Προέδρου της Π.Ε.Δ. και Δημάρχου Ρόδου κ. Αλέξανδρου Βασιλείου 

Κολιάδη, προκειμένου να εξετάσετε εάν είναι εφικτό οι δαπάνες που αφορούν τις σχολικές μονάδες 

των δήμων  (συντήρηση κτιρίων, προμήθειες υλικών, κ.λπ.) να μην συναθροίζονται και 

διαχειρίζονται από κοινού με τις αντίστοιχες δαπάνες που αφορούν τις λειτουργικές ανάγκες των 

δήμων. 

Παρακαλώ για τις ενέργειές σας. 

 

Με εκτίμηση, 

 

Βασίλειος – Νικόλαος Α. Υψηλάντης 
Βουλευτής Δωδεκανήσου 
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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΗ ΕΝΩΣΗ ΔΗΜΩΝ 

ΝΟΤΙΟΥ ΑΙΓΑΙΟΥ 

Γραφείο Προέδρου Σύρος, 31/03/2025 

τηλ.: 2281 Ο 81447 (Σύρος) τηλ.: 
2241 Ο 44646 (Ρόδος) 

Email: info@pednotiouaigaiou.gr 

Αριθμ. πρωτ.:158 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Εσωτερικών 

ypouraos@ypcs.a

r Κοινοποίηση: 

 

 

 

1. κ.κ. Βουλευτές Περιφέρειας Νοτίου 
Αιγαίου  

2. Κ.Ε.Δ.Ε. info ikede. r 3. Ο.Τ.Α. 
Περιφέρειας Νοτίου Αιγαίου 



ΘΕΜΑ: «Διαχείριση δαπανών για τις σχολικές μονάδες μετά την κατάργηση των 

σχολικών επιτροπών» 

Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, 

Το Διοικητικό Συμβούλιο της Περιφερειακής Ένωσης Δήμων (ΓΙ.Ε.Δ.) Νοτίου 

Αιγαίου στην τελευταία συνεδρίασή του, στις 26/2, συζήτησε το μεγάλο πρόβλημα το 

οποίο έχει δημιουργηθεί και αντιμετωπίζουν όλοι οι δήμοι, ως προς την διαδικασία 

διαχείρισης και εκτέλεσης των δαπανών και την ομαλή λειτουργία των σχολείων μας, 

μετά την κατάργηση των σχολικών επιτροπών. 

Το θέμα τέθηκε προς συζήτηση στο Διοικητικό μας Συμβούλιο, μετά από 

υπόμνημα που κατέθεσε ο Δήμος Μυκόνου, το οποίο και σας επισυνάπτουμε στην 

παρούσα επιστολή μας. 

Μετά από ενδελεχή συζήτηση μεταξύ των μελών του Διοικητικού μας 

Συμβουλίου και με βάση την μέχρι σήμερα διαμορφωθείσα εμπειρία από την κάλυψη 

των δαπανών για τις σχολικές μονάδες από τις οικονομικές υπηρεσίες των δήμων, 

προτείνουμε προς εσάς, όπως προβείτε σε εκείνες τις αναγκαίες νομοθετικές και 

διοικητικές παρεμβάσεις, έτσι ώστε οι δαπάνες που αφορούν τις σχολικές μονάδες των 

δήμων μας (συντήρηση κτιρίων, προμήθειες υλικών, κ.λπ.) να μην συναθροίζονται και 

διαχειρίζονται από κοινού με τις αντίστοιχες δαπάνες που αφορούν τις λειτουργικές 

ανάγκες των δήμων μας. 

Με τη διαδικασία αυτή θα υπάρξει καλύτερη κατανομή των δαπανών, πιο ευέλικτες 

διαδικασίες, οι οποίες θα έχουν ως αποτέλεσμα την έγκαιρη κάλυψη των αναγκών των 

σχολείων μας. 

Ευελπιστούμε ότι θα εξετάσετε με ιδιαίτερη προσοχή, αφενός μεν τα 

προβλήματα που αντιμετωπίζουμε μετά την κατάργηση των σχολικών επιτροπών, και 

αφετέρου θα προβείτε στις αναγκαίες ενέργειες, έτσι ώστε να υπάρξει ξεχωριστή 

διάκριση και διαχείριση των δαπανών κάλυψης αναγκών των σχολείων μας. 

Είμαστε στη διάθεσή σας, για τυχόν διευκρινίσεις τις οποίες θα θέλατε, για την 

πρόταση την οποία σας υποβάλλουμε. 

Η λύση όμως θα πρέπει να δοθεί σύντομα, γιατί ήδη τα προβλήματα 

συσσωρεύονται και δυσκολευόμαστε να τ' αντιμετωπίσουμε με αμεσότητα και 

πληρότητα. 

 



 

 

 

                                                                                              Με εκτίμηση 

 

Ο Προέδρος  ΠΕΔ 

 




